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И З В О Д  И З  З А П И С Н И К А 
 

са 29. редовне сједнице Скупштине града Градишка 
одржане 23.11.2023. године 

 
 Сједница је одржана у сали за сједнице Скупштине града Градишка са почетком у 
09.00 часова. 
 
Предсједавао је г. Миленко Павловић, предсједник Скупштине града Градишка. 
 
Скупштина је почела рад са 23 одборника. 
 
Одборници Драгиша Цвијић, Ненад Адамовић, Страхиња Јуришић и Зоран Векић су 
правдали своје одсуство. Одборници Синиша Аџић, Милица Шукало и Владимир Јанковић 
су најавили кашњење.  

Поред одборника сједници су присуствовали: градоначелник Зоран Аџић, начелник 
Службе градоначелника и начелници одјељења Градске управе, као и обрађивачи 
појединих материјала који су на дневном реду данашње сједнице.  
 
Сједници су присуствовали делегат у Вијећу народа Републике Српске Огњен Жмирић и 
народни посланик Радислав Дончић. 
 
Сједницу су пратила средства јавног информисања. Скупштину је директно преносила 
Радио телевизија Градишка путем Мтел-а канал 97 и Блиц нет-а канал 56.  
Сједница је превођена на знаковни језик. 
 
Сједница се преносила на знаковни језик од стране г. Боже Ђунића, овлаштеног 
преводица на знаковни језик. 
 
Предсједавајући је упитао одборнике да ли имају примједбе на Извод из записника са 28. 
редовне сједнице Скупштине града Градишка одржане 24.10.2023. године. Примједби није 
било и констатовано је да је усвојен Извод из записника са 28. редовне сједнице. 
 
Одборници Саша Лазић и Ђорђо Грујичић су доставили допис у којем стоји да су 
иступили из Клуба одборника ДНС, те да ће дјеловати као независни одборници. 
 
Предсједавајући је упознао присутне да је стигао приједлог за допуну Дневног реда.  
Начелник Службе градоначелника Драгутин Ковачевић је дао образложење за приједлог 
допуне дневног реда. Предлаже се да се на дневни ред уврсти Приједлог Одлуке о 
краткорочном задужењу града Градишка и Приједлог Одлуке о давању сагласности за 
упис заложног права. 
Скупштина је допуну Дневног реда усвојила са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 2 
гласа „уздржан“. 
 
Предсједник је дао на усвајање предложени Дневни ред. Дневни ред је са 21 глас „за“, 
без гласова „против“ и уз 2 гласа „уздржан“ усвојен након чега је предсједавајући прочитао 
усвојени Дневни ред за 29. редовно засједање Скупштине града Градишка. 
 

 
Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 
 
1. Приједлог Ребаланса Буџета града Градишка за 2023. годину. 
 

- Приједлог Одлуке о извршењу Ребаланса Буџета града Градишка за 2023. годину. 
- Приједлог Одлуке о измјени Програма кориштења средстава остварених по основу 

накнада од пољопривредног земљишта у 2023. години. 
- Приједлог Одлуке о измјени Програма подршке пољопривреди за 2023. годину. 
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- Приједлог Одлуке о измјени Програма подршке руралном развоју за 2023. годину. 
- Приједлог Одлуке о измјени Програма заједничке комуналне потрошње за 2023. 

годину. 
- Приједлог Одлуке о измјени Програма уређења грађевинског земљишта за 2023. 

годину. 
- Приједлог Одлуке о измјени Програма текућег одржавања и реконструкције 

локалних и некатегорисаних путева за 2023. годину. 
- Приједлог Одлуке о измјенaма и допунама Програма социјалне заштите за 2023. 

годину. 
- Приједлог Одлуке о измјени Програма борачко-инвалидске заштите и заштите 

цивилних жртава рата за 2023. годину. 
- Приједлог Одлуке о измјени Програма финансирања спорта на подручју града 

Градишка за 2023. годину. 
 

2. Нацрт Програма рада Скупштине града Градишка за 2024. годину. 
 

3. Нацрт Буџета града Градишка за 2024. годину. 
 

4. Нацрт Плана утрошка средстава остварених од накнаде по основу кориштења 
шума и шумског земљишта на простору града Градишка за 2024. годину. 

 
5. Нацрт Плана кориштења средстава остварених од концесионе накнаде за 2024. 

годину. 
 

6. Нацрт Програма кориштења средстава остварених по основу накнада од 
пољопривредног земљишта у 2024. години. 
 

7. Нацрт Програма подршке пољопривреди за 2024. годину. 
 

8. Нацрт Програма подршке руралном развоју за 2024. годину. 
 

9. Нацрт Програма подршке предузетницима, малим и средњим предузећима у 
2024. години. 

 
10. Нацрт Програма заједничке комуналне потрошње за 2024. годину. 

 
11. Нацрт Програма уређења грађевинског земљишта за 2024. годину. 

 
12. Нацрт Програма текућег одржавања и реконструкције локалних и 

некатегорисаних путева за 2024. годину. 
 
13. Нацрт Програма текућег одржавања и реконструкције хидромелиoрационог 

система за 2024. годину. 
 

14. Нацрт Програма социјалне заштите за 2024. годину. 
 

15. Нацрт Програма борачко-инвалидске заштите и заштите цивилних жртава рата 
за 2024. годину. 
 

16. Нацрт Програма финансирања спорта на подручју града Градишка за 2024. 
годину. 

 
17. Информација о току противградне сезоне у 2023. години. 

 
18. Приједлог Одлуке о утврђивању вриjeднoсти бoдa зa oбрaчунaвaњe кoмунaлнe 

нaкнaдe у 2024. гoдини. 
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19. Приједлог Одлуке о измјени Одлуке о субвенционисању услуга јавног превоза 
путника на подручју града Градишка за  2023. годину. 

 
20. Приједлог Одлуке о накнади трошкова поступка по издатом прекршајном 

налогу. 
 

21. Приједлог Одлуке о краткорочном задужењу града Градишка. 
 

22. Oдлука о давању сагласности за упис заложног права. 
23. Информација о реализацији аката са 28. редовне сједнице Скупштине града 

Градишка. 
 

24. Разрјешења и именовања: 
- Рјешење о разрјешењу члана Комисије за планирање развоја града Скупштине 

града Градишка. 
- Рјешење о именовању члана Комисије за планирање развоја града Скупштине 

града Градишка. 
- Рјешење о разрјешењу члана Управног одбора Јавне установе за предшколско 

васпитање и образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка. 
- Рјешење о именовању члана Управног одбора Јавне установе за предшколско 

васпитање и образоваање дјеце „Лепа Радић“ Градишка. 
 

25. Одборничка питања. 
 

 
Р А Д  И  З А К Љ У Ч Ц И 

 
 

АД - 1 
 

Приједлог ребаланса Буџета града Градишка за 2023. годину. 
 

- Приједлог Одлуке о измјени Програма кориштења средстава остварених по 
основу накнада од пољопривредног земљишта у 2023. години. 

- Приједлог Одлуке о измјени Програма подршке пољопривреди за 2023. годину. 
- Приједлог Одлуке о измјени Програма подршке руралном развоју за 2023. годину. 
- Приједлог Одлуке о измјени Програма заједничке комуналне потрошње за 2023. 

годину. 
- Приједлог Одлуке о измјени Програма уређења грађевинског земљишта за 2023. 

годину. 
- Приједлог Одлуке о измјени Програма текућег одржавања и реконструкције 

локалних и некатегорисаних путева за 2023. годину. 
- Приједлог Одлуке о измјенама и допунама Програма социјалне заштите за 2023. 

годину. 
- Приједлог Одлуке о измјени Програма борачко – инвалидске заштите и заштите 

цивилних жртава рата за 2023. годину. 
- Приједлог Одлуке о измјени Програма финансирања спорта на подручју града 

Градишка за 2023. годину. 
 

Никола Мумало начелник Одјељења за финансије дао је уводно образложење. 
 
Потпредсједник Скупштине Синиша Аџић сједници присуствује од овог дијела засједања. 
Ради се са 24 одборника.  
 

Замјеник предсједника Одбора за буџет и финансије Синиша Аџић је прочитао 
мишљење Одбора: Одбор за буџет и финансије Скупштине града Градишка на сједници 
одржаној 23.11.2023. године разматраo је: 
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1. Приједлог ребаланса Буџета града Градишка за 2023. годину. 

2. Нацрт Буџета града Градишка за 2024. годину.  
           

Одбор је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити 
Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 

 

У расправи су учествовали одборници Зоран Латиновић и Бранислав Мракић.  
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Ребаланса Буџета града Градишка за 2023. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 1.1. 

 
Приједлог Одлуке о извршењу Ребаланса Буџета града Градишка за 2023. годину. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 

одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о извршењу Ребаланса Буџета града Градишка за 2023. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ усвојила да 
се дискусија води обједињено за све програме.  

 
Замјеник предсједника Комисије за просторно уређење Сњежана Гвозден је прочитала 

мишљење Комисије: Комисија за просторно уређење Скупштине града Градишка на 
сједници одржаној 20.11.2023. године разматрала је: 

 
1. Приједлог Одлуке о измјени Програма уређења грађевинског земљишта за 2023. 
годину. 

 

2. Нацрт Програма уређења грађевинског земљишта за 2024. годину. 
 

Комисија је једногласно усвојила мишљење да се предметни акти могу упутити 
Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 

Предсједник Савјета за здравство и социјалну заштиту Бојан Вујановић је прочитао 
мишљење Савјета: Савјет за здравство и социјалну заштиту Скупштине града Градишка 
на сједници одржаној 20.11.2023. године разматраo је: 
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1. Приједлог Одлуке о измјенaма и допунама Програма социјалне заштите за 2023. 
годину. 
 

2. Нацрт Програма социјалне заштите за 2024. годину.      
 
Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити 

Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 

Предсједник Одбора за борачка питања Душан Кочић је прочитао мишљење Одбора: 
Одбор за борачка питања Скупштине града Градишка на сједници одржаној 20.11.2023. 
године разматраo је: 

 
1. Приједлог Одлуке о измјени Програма борачко-инвалидске заштите и заштите 

цивилних жртава рата за 2023. годину. 
 

2.  Нацрт Програма борачко – инвалидске заштите и заштите цивилних жртава рата 
за 2024. годину. 

 
Одбор је једногласно усвојиo мишљење да се предметни акти могу упутити 

Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 

Предсједник Савјета за спорт Ново Милановић је прочитао мишљење Савјета: Савјет 
за спорт Скупштине града Градишка на сједници одржаној 20.11.2023. године разматраo 
је: 
 
1. Приједлог Одлуке о измјени Програма финансирања спорта на подручју града 
Градишка за 2023. годину. 

 
2. Нацрт Програма финансирања спорта на подручју града Градишка за 2024. годину. 
 

Савјет је једногласно усвојила мишљење да се предметни акти могу упутити 
Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 
Учешће у расправи је узео Бранислав Мракић. 
 
Начелник Одјељења за пољопривреду и рурални развој Бранко Стојнић је дао одговоре 
на постављена питања. 
 
Начелник Одјељења за стамбене и комуналне послове Ведран Кнежевић је дао одговоре 
на постављена питања. 

 
АД – 1.2. 

 
Приједлог Одлуке о измјени Програма кориштења средстава остварених по основу 

накнада од пољопривредног земљишта у 2023. години. 
 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Одлуке о измјени Програма кориштења средстава остварених по основу 

накнада од пољопривредног земљишта у 2023. години. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 1.3. 
 

Приједлог Одлуке о измјени Програма подршке пољопривреди за 2023. годину. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Одлуке о измјени Програма подршке пољопривреди за 2023. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 1.4. 
 

Приједлог Одлуке о измјени Програма подршке руралном развоју за 2023. годину. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Одлуке о измјени Програма подршке руралном развоју за 2023. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 1.5. 

 
Приједлог Одлуке о измјени Програма заједничке комуналне потрошње за 2023. 
годину.  
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Одлуке о измјени Програма заједничке комуналне потрошње за 2023. 

годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 1.6. 
 

Приједлог Одлуке о измјени Програма уређења грађевинског земљишта за 2022. 
годину. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 

одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  
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О Д Л У К У 
 

о усвајању Одлуке о измјени Програма уређења грађевинског земљишта за 2023. 
годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 1.7. 
 

Приједлог Одлуке о измјени Програма текућег одржавања и реконструкције 

локалних и некатегорисаних путева за 2022. годину. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 

одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Одлуке о измјени Програма текућег одржавања и реконструкције 

локалних и некатегорисаних путева за 2023. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

 
АД – 1.8. 

 
Приједлог Одлуке о измјени и допуни Програма социјалне заштите за 2023. годину. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 

одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Одлуке о измјени и допуни Програма социјалне заштите за 2023. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 1.9. 

 
Приједлог Одлуке о измјени Програма борачко – инвалидске заштите и заштите 

цивилних жртава рата за 2023. годину. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Одлуке о измјени Програма борачко – инвалидске заштите и заштите 

цивилних жртава рата за 2023. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 1.10. 
 

Приједлог Одлуке о измјени Програма финансирања спорта на подручју града 
Градишка за 2023. годину. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 

одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Одлуке о измјени Програма финансирања спорта на подручју града 

Градишка за 2023. годину. 
 

(Одлукја ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 
 

АД - 2 
 

Нацрт Програма рада Скупштине града Градишка за 2024. годину. 
 

Уводно образложење дао је секретар Скупштине града Немања Панић. 
 

Учешће у дискусији су узели одборници Зоран Латиновић и Бранислав Мракић. Одборник 
Латиновић је предложио: „...већ смо данас добили од градоначелника информацију да ће 
дати информацију о модернизацији система јавне расвјете и мислим да ту информацију 
треба видјети са њим да ли укључити у први, други квартал, већ кад се планира 
завршетак пројекта“.  
Других приједлога није било. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно донијела  
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Програма рада Скупштине града Градишка за 2024. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД - 3 
 

Нацрт Буџета града Градишка за 2024. годину. 
 

Никола Мумало начелник Одјељења за финансије дао је уводно образложење. 
 
 
У расправи су учествовали одборници Зоран Латиновић, Томислав Ковачевић и Сњежана 
Гвозден.  
Одборник Латиновић је предложио: „Оно што бих желио да апелујем је могућност да се 
појача социјална компонента поготово што инфлација и даље буја, нема ефикасних 
механизама да се она може смањити. Да ли постоји простор да се повећају социјална 
давања? У оваквим околностима то треба још јачати.  
Има ли могућност да се плате службеника у управи повећају у смислу да прате 
инфланторна кретања? Заложио бих се кад су у питању социјална давања и реалне 
плате запослених да се објективније позиционирају у буџету.“ 
 
Одборница Гвозден је предложила: „Оно што је моја примједба на овај буџет је ставка 
односно разлика у средствима за удружења од интереса за град Градишка која се баве 
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истом проблематиком конкретно ради се о Удружењу за помоћ ментално неразвијеним 
лицима. Тај њихов буџет односно њихова средства су предвиђена у висини од 26 400 КМ, 
а за Удружење родитеља дјеце са  аутизмом Дуга та средства износе 17 200 КМ. 
Сматрам да је разлика огромна поготово што ово прво удружење има и додатна средства 
за суфинансирање превоза дјеце са посебним потребама и трошкове исхране у висини од 
45 000 КМ. Знамо да ова два удружења заиста обављају најтежи дио посла и да је јако 
тешко уопште бавити се том проблематиком и помоћи ментално неразвијеној дјеци и 
дјеци са аутизмом. Оно што је мој приједлог је наравно да се висином изједначе средства 
ових удружења која се баве том проблематиком јер морамо знати и да Удружење Дуга 
своје третмане дакле за дјецу и за родитеље, ради се о психолозима, дефектолозима, 
логопедима, тренерима за физичке активности да је поптуно бесплатно. То је још један 
разлог да додатно подржимо овај приједлог и да изједначимо та средства. Хвала.“      
 
Других приједлога није било. 
 
Одборница Милица Шукало сједници присуствује од овог дијела засједања. Ради се са 25 
одборника. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 25 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Нацрта Буџета града Градишка за 2024. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 4 

 
Нацрт Плана утрошка средстава остварених од накнаде по основу кориштења шума 

и шумског земљишта на простору града Градишка за 2024. годину. 
 
 
Учешће у расправи су узели одборници Зоран Латиновић и Томислав Ковачевић. 
 
Одборник Латиновић је предложио: „Моја би примједба била само не у погледу и Нацрта 
Плана утрошка средстава него количине средстава које ми већ годинама, предсједниче, 
добијамо у износу од 600 000 КМ... Мислим да би требали са нивоа наше Скупштине 
према ресорном министарству апеловати да се и у овом сектору нешто енергичније и 
предузме. Да се нека субјективна овлаштења која су дата и у класификацији дрвних 
сортимената и различитих злоупотреба које су евидентне да се нешто предузме.“ 
 
Одборник Ковачевић је предложио: „Моја нека сугестија генерално. У мјесној заједници 
Миљевићи постоји више потреба међутим једна је онако више изражена и има моје 
апсолутно оправдање да је и данас кажем овдје. У засеоку Шор има 15 кућа и 21 дијете. 
Мислим да је то нешто на шта требамо обратити пажњу апсолутно, неких 850 метара пута 
које би се требало урадити у неком догледном периоду јер мислим да стварно имамо 
мало оваквих случајева. Мислим да требамо обратити пражњу и да покушамо ако се 
може тај пут ријешити.“    
 
Других приједлога није било. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 
одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова 
„уздржан“ донијела  
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З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Плана утрошка средстава остварених од накнаде по основу 
кориштења шума и шумског земљишта на простору града Градишка за 2024. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 5 
 

Нацрт Плана кориштења средстава остварених од концесионе накнаде за 2024. 
годину. 

      
За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 
одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова 
„уздржан“ донијела  
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Плана кориштења средстава остварених од концесионе накнаде 
за 2024. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 6 
 

Нацрт Програма кориштења средстава остварених по основу накнада од 
пољопривредног земљишта у 2024. години. 

 
Учешће у расправи је узео одборник Зоран Латиновић који је предложио: „Градишка би 
требала поново иницирати изградњу постројења за спаљивање еутаназираних животиња 
и клаоничког отпада.“   
 
Других приједлога није било. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 25 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова 
„уздржан“ донијела  

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Програма кориштења средстава остварених по основу накнада 
од пољопривредног земљишта у 2024. години. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 7 

 
Нацрт Програма подршке пољопривреди за 2023. годину. 

 
Учешће у расправи је узео одборник Бранислав Мракић који је предложио: „Сматрам да су 
овдје требала већа средства бити поготово кад знамо да ће потписивањем овог уговора 
што је био прије 2-3 мјесеца за закуп земљишта, да ће одређени дио средстава сигурно 
доћи у градску касу и из те исте касе треба да се тим произвођачима та иста средства и 
врате.“    
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Других приједлога није било. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 25 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Нацрта Програма подршке пољопривреди за 2024. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 8 
 

Нацрт Програма подршке руралном развоју за 2023. годину. 
 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 25 

одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Нацрта Програма подршке руралном развоју за 2024. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 9 
 

Нацрт Програма предузетницима, малим и средњим предузећима у 2024. години. 

 
Учешће у расправи је узео одборник Бранко Страживук који је предложио: „Ја имам једну 
сугестију за ресорно одјељење што се тиче услова за квалификацију овдје је наведено да 
имају регистровану дјелатност из области прерађивачке индустрије, информационо-
комуникационих технологија и област грађевинарства. Мислим да има простора да се то 
прошири на неке друге области, услужне дјелатности или нешто, како би могло 
учествовати више предузетника и како не би давали помоћ једним те истим привредним 
субјектима.“  
 
Других приједлога није било. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 25 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова 
„уздржан“ донијела  
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Програма предузетницима, малим и средњим предузећима у 
2024. години. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 10 
 

Нацрт Програма заједничке комуналне потрошње за 2024. годину. 
 

За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 25 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова 
„уздржан“ донијела  

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Програма заједничке комуналне потрошње за 2024. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 11 
 

Нацрт Програма уређења грађевинског земљишта за 2024. годину. 
 
За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 25 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова 
„уздржан“ донијела  
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Програма уређења грађевинског земљишта за 2024. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 12 
 

Нацрт Програма текућег одржавања и реконструкције локалних и некатегорисаних 
путева за 2024. годину. 

 
Учешће у расправи су узели одборнци Бранислав Мракић и Зоран Латиновић.  
 
Одборник Мракић је предложио: „Мене интересује да ли ћете бити у наредном периоду 
спремни да дочекате тај дио кад је у питању макадамски коловоз и насипање путева. Да 
ли ћемо бити у бољој ситуацији него у овој текућој 2023. години? 
Кад је у питању Брезик Ламинци ја се морам дотаћи почетком године градоначелник је 
изашао овдје за говорницу и рекао требате ријешити питање банкина у Брезик 
Ламинцима. Ви то нисте ријешили, катастрофа је до Старе школе. Људи буквално, ја сам 
то поновио више пута,  ломе точкове, штете су велике кад су у питању моторна возила на 
том подручју. Једино рјешење које ја вама предлажем је да асфалтирате улицу у дужини 
од 500 метара до Старе школе и да направите рјешење захваљујући неким појединцима 
који су тамо направили штету, то градоначелник зна врло добро о ком се човјеку ради, из 
периода 2013. године. 
Кад су у питању банкине, и даље је стање лоше и нисам задовољан. Нисам задовољан ни 
кад је у питању мјесно гробље у Брезик Ламинцима тзв. Тубина гробље гдје имамо 
километар и 200 метара пута који није 3 године насут и сад ево деси се нажалост сахрана, 
људи морају ићи 5 километара около да би дошли до тог гробља.“           
 
Одборник Латиновић је предложио: „Ја бих се ипак у већини навода господина Мракића 
сложио поготово кад је у питању безбједност одвијања саобраћаја на локалним 
некатегорисаним путевима са становишта уређења путног појаса. Љетос смо сви 
пролазили мање више и некатегорисаним локалним путевима и стварно можемо 
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примјетити да су нам и локални путеви поприлично и зарасли у живицу. Ево крените 
према горе Јурковици, од Трошеља према Ламинцима. То није само значи проблем 
поправке, реконструкције путева, ударних рупа него рекао бих и одржавања путног појаса 
који нисмо очигледно системски ријешили. Хоћемо ли то ријешити у будућности 
оснивањем Хидро – пута и када ће то бити, та фирма би се могла сигурно ангажовати за 
одржавање и крчење шибља на нашој каналској мрежи па евентуално и ових путева. Ово 
је отворено питање и треба радити да се понуди адекватан одговор. Имамо помало и 
апсурдну ситуацију да рецимо звог безбједности ученика на магистралном путу мјеримо 
брзину од 30 километара, 600 прекршајних пријава сваки дан се пише возачима, а са 
друге стране имате од Александровца до Тополе мјесецима ненасуте банкине, неуређену 
хоризонталну сигнализацију на реконструисаном путу па зарасле живице на локалним 
путевима и сл. Безбједост саобраћаја на сваком путу треба да буде истакнута и не може 
се само санкцијама према возачима повећавати безбједност него једним одговорним 
радом оних који су надлежни за безбједност путева.“  
   
Других приједлога није било. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 23 
одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова 
„уздржан“ донијела  

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Програма текућег одржавања и реконструкције локалних и 
некатегорисаних путева за 2024. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 13 

 
Нацрт Програма текућег одржавања и реконструкције хидромелиoрационог система 

за 2024. годину. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Саша Лазић који је предложио: „Еко еуро тим кад је 
чистио канале прошле године, два канала од изузетног значаја у МЗ Козинци, један се 
налази у мјесту Ново насеље, Кореја, Козинци како хоћете, кроз центар тог насеља у 
дужини некој од 500 метара то је остало, није урађено. Други се налази исто са лијеве 
стране у Козинцима у насељу које је исто густо насељено јер кад су биле задње поплаве 
гдје су три куће биле поплављене и тај исто канал није одрађен. Замолио бих Ведрана 
ако икако може да још једном интервенише да се та два канала уврсте у нека од ових 
средстава, да се то покуша урадити јер то стварно свако мало прави велику штету 
људима, кад су кише и оборинске воде, чак долази до поплава кућа. Замолио бих 
Ведрана пошто је прошле године рађено чишћење тих канала, а послије тога покошено је, 
а нису багери повадили тај материјал, остало је у каналима и ево сад ћете имати 
проблем, ено на 3-4 мјеста. Ја сам већ Вама пар пута пријављивао, Ви сте доводили 
багер, сад је још гора ситуација. Гдје год има пропуст сад је то зачепљено, вода више не 
може ићи, сад киша кад наиђе то ће бити тешке поплаве.“        
 
Других приједлога није било. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 22 
одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Програма текућег одржавања и реконструкције 
хидромелиoрационог система за 2024. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 14 
 

Нацрт Програма социјалне заштите за 2024. годину. 
 
За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 21 
одборника и Скупштина је са 16 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Нацрта Програма социјалне заштите за 2024. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 15 

 
Нацрт Програма борачко – инвалидске заштите и заштите цивилних жртава рата за 

2024. годину. 
   
За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 22 
одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Нацрта Програма борачко – инвалидске заштите и заштите цивилних 

жртава рата за 2024. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 16 
 

Нацрт Програма финансирања спорта на подручју града Градишка за 2024. годину. 
 
За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 22 
одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Програма финансирања спорта на подручју града Градишка за 
2024. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 17 

 
Информација о току противградне сезоне у 2023. години. 

 
Информација о току противградне сезоне у 2023. години прима се ка знању. 
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АД – 18 
 

Приједлог Одлуке о утврђивању вриjeднoсти бoдa зa oбрaчунaвaњe кoмунaлнe 
нaкнaдe у 2024. гoдини. 

 
Уводно образложење дао је Ведран Кнежевић начелник Одјељења за стамбене и 
комуналне послове. 
 

Предсједавајући Скупштине је прочитао мишљење Комисије за статутарна питања и 
прописе: Комисија за статутарна питања и прописе Скупштине града Градишка на 
сједници одржаној 22.11.2023. године разматрала је: 
 

1. Приједлог Одлуке о  утврђивању вриjeднoсти бoдa зa oбрaчунaвaњe кoмунaлнe 
нaкнaдe у 2024. гoдини. 

 
2. Приједлог Одлуке о измјени Одлуке о субвенционисању услуга јавног превоза путника 

на подручју града Градишка за  2023. годину. 
 

3.  Приједлог Одлуке о накнади трошкова поступка по издатом прекршајноим налогу. 
 

Комисија је једногласно усвојила мишљење да се предметни акти могу упутити 
Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 24 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

О Д Л У К У 
 

о утврђивању вриjeднoсти бoдa зa oбрaчунaвaњe кoмунaлнe нaкнaдe у 2024. 
гoдини. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 19 

 
Приједлог Одлуке о измјени Одлуке о субвенционисању услуга јавног превоза 

путника на подручју града Градишка за  2023. годину. 
 

Уводно образложење дао је Ведран Кнежевић начелник Одјељења за стамбене и 
комуналне послове. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 23 
одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

О Д Л У К У 
 

о измјени Одлуке о субвенционисању услуга јавног превоза путника на подручју 
града Градишка за  2023. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 20 

 
Приједлог Одлуке о накнади трошкова поступка по издатом прекршајном налогу. 

 
Уводно образложење дала је Бранкица Бркић в.д. начелника Одјељења за инспекције. 
 
Учешће у расправи је узео доборник Зоран Латиновић. 
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Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 23 

одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, 2 гласа „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ 
донијела  

О Д Л У К У 
 

о накнади трошкова поступка по издатом прекршајном налогу. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 21 
 

Приједлог Одлуке о краткорочном задужењу града Градишка. 
 

Замјеник предсједника Одбора за буџет и финансије Синиша Аџић је прочитао 
мишљење Одбора: Одбор за буџет и финансије Скупштине града Градишка на сједници 
одржаној 23.11.2023. године разматраo је: 
 

1. Приједлог Одлуке о краткорочном задужењу града Градишка.      
 
Одбор је једногласно усвојио мишљење да се предметни акт може упутити 

Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 23 
одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

О Д Л У К У 
 

о краткорочном задужењу града Градишка. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 22 
 

Приједлог Oдлуке о давању сагласности за упис заложног права. 
 

Уводно образложење дао је начелник Службе градоначелника Драгутин Ковачевић. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно донијела  
 

О Д Л У К У 
 

о давању сагласности за упис заложног права. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

 
АД – 23 

 
Информација о реализацији аката са 28. редовне сједнице Скупштине града 

Градишка. 
 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Секретар је утврдио бројно стање 
одборника. Скупштина је једногласно донијела  
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З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информација о реализацији аката са 28. редовне сједнице Скупштине 
града Градишка. 

 
Предсједавајући је замолио одборнике да присуствују обукама оддборника јер је то 
љихова обавеза. 
 
Одборник Бојан Вујановић је замолио да се обуке одржавају у поподневним часовима јер 
одређени број одборника је због посла спријечен да присуствује обукама. 
 

АД – 24 
 

Разрјешења и именовања: 
- Рјешење о разрјешењу члана Комисије за планирање развоја града Скупштине 

града Градишка. 
- Рјешење о именовању члана Комисије за планирање развоја града Скупштине 

града Градишка. 
- Рјешење о разрјешењу члана Управног одбора Јавне установе за предшколско 

васпитање и образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка. 
- Рјешење о именовању члана Управног одбора Јавне установе за предшколско 

васпитање и образоваање дјеце „Лепа Радић“ Градишка. 
 
 
 

 Рјешење о разрјешењу члана Комисије за планирање развоја града 
Скупштине града Градишка.  

(Ненад Адамовић) 

За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ 
донијела  

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
о разрјешењу члана Комисије за планирање развоја града Скупштине града 

Градишка. 
(Ненад Адамовић) 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

- Рјешење о именовању члана Комисије за планирање развоја града 
Скупштине града Градишка. 

(Александар Рапајић) 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 

одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ 
донијела  

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

члана Комисије за планирање развоја града Скупштине града Градишка. 
(Александар Рапајић) 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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- Рјешење о разрјешењу члана Управног одбора Јавне установе за предшколско 
васпитање и образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка. 

(Рајка Голић) 
 

За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ 
донијела  

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о разрјешењу члана Управног одбора Јавне установе за предшколско васпитање и 
образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка. 

(Рајка Голић) 
 

(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

- Рјешење о именовању члана Управног одбора Јавне установе за предшколско 
васпитање и образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка. 

(Мирјана Тодоран) 
 

За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ 
донијела  

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о именовању члана Управног одбора Јавне установе за предшколско васпитање и 
образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка. 

(Мирјана Тодоран) 
 

(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 25 
 

Одборничка питања: 
 
 
Коменатара одговора на постављена питања није било.  
 
 
Нова питања: 
 
ОДБОРНИЦА СЊЕЖАНА ГВОЗДЕН 
 

1. „Мјештане Романоваца интересује да ли постоји могућност постављања камера  
на подручје око мајдана у Романовцима јер је на други начин немогуће утврдити  
идентитет лица која бацају комунакни отпад као и клаонички отпад у мајдан и да 
ли постоји могућност постављaњa контејнера за комунални отпад на локацији око 
мајдана. 

 
2. Мјештане насеља Орахова интересује зашто још увијек није ријешен њихов 

огроман проблем са псима луталицама који су у току ове године нанијели велику 
материјалну штету у домаћинствима Шибић Асима, Шибић Ћазима, Брадарић 
Асима и Дудаковић Наила јер су пси задавили око 50 оваца. Поред огромне 
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материјалне штете луталице представљају потенцијалну опасност  и за мјештене 
Орахове. Хигијеничарска служба  је ове године у 2 наврата ухватила само 14 паса, 
па мјештани сматрају да се не улажу довољни напори за рјешавање овог великог 
проблема.“ 

 
 

 
 
Сједница је завршена у 12:05 часова. 
 
 
Записник водила Маја Зрнић. 

 
 
 

                СЕКРЕТАР                                   ПРЕДСЈЕДНИК 
        СКУПШТИНЕ ГРАДА                                                              СКУПШТИНЕ ГРАДА 
 
             Немања Панић                                                                        Миленко Павловић 


